
 

 
 

 

 

Møde Bruger- pårørenderådsmøde 

Dato 06-11-2019, kl. 16.30-18.00  

Sted Mødelokalet Hassinghave 

Deltagere Formand: Lenette Bjørn. Næstformand: Jonna Nielsen. Medlemmer: 
Bruno Hyldahl, Dorte Laang, Thomas Reedtz Sørensen, Kirsten Jør-
gensen, Kurt Rebsdorf. Lokalrådsmedlem: Niels T. Jørgensen.Perso-
nalerepr.: Inga Andersen. Plejehjemsleder: Bente H. Larsen. Ass. 
plejehjemsleder: Lise von Undall Andersen. 

Afbud Kjeld Larsen og Bodil Pedersen 

Referent Lise von Undall Andersen 

 Indtast sagsnr. 

 

1. Godkendelse af referat 
Referatet er godkendt 
 

2. Konstituering af rådet efter valg 
Det besluttes, at Lenette fortsætter som formand og Jonna som 
næstformand. 
 

3. Gennemgang af budget 2019/2020 
På nuværende tidspunkt står vi til at komme ud af året med et over-
skud på ca 1 mill. Vi regner med, vi får lov at få overskuddet med til 
næste års budget. Forvaltningen har meldt ud, at vi skal være må-
deholdige. 
Vi har mange elever ansat. Fra næste år skal vi have 40% flere. 3.2 
mill. går til elevlønninger hertil skal fratrækkes refusioner på merit 
elever. Arbejdstiden for eleverne planlægges, som hovedregel, til 
dagtimerne. Der vil også blive planlagt vagter i aftenvagt, så ele-
verne bliver mere fordelt udover døgnet. 

Klippekort ordningen tilfører ca. 300.000 kr. En besparelse på ord-
ningen er, at vi ikke længere får for de tomgangsklip i 2020, vi måtte 
have. 
 

• Status på vores demenspladser 
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Vi har stadig 7 demenspladser tilbage, som tilsammen tilfører 
ca. 500.000 kr. mere årligt, end hvad tilsvarende alm. pladser 
giver. 
 

• Personalesituationen 
Siden vores demenspladser lukkede for 2 år siden, hvor der 
skulle spares 2 aftenvagter, har vi sparet penge op. Besparel-
sen med de 2 aftenvagter bliver en realitet her i efteråret, hvor 
en medarbejder går på efterløn. Tidligere på året valgte en 
medarbejder at søge nye udfordringer. 

 
 

4. Status på samarbejdet med DUS børnene 
Det er et velfungerende arrangement, som glæder både ældre og 
børn. Der opstår gode givtige relationer, men tankerne, som fra 
starten var, at det var den samme ældre og barn, som skulle indgå 

  i relation, holder ikke. Trods det, fungere det rigtig godt med aktivi- 
  teter som spil, tegne, håndarbejde osv. 
 

5. Status på sommerhusturen 
Beboere og personale havde en rigtig hyggelig og vellykket tur til 
Slettestrand, som startede en søndag eftermiddag til tirsdag mid-
dag. 
 

6. Besøgshund  
Vi har fået en besøgshund som er godkendt af Trygfonden. Den er 
af racen Kongepuddel, hedder Ziggo og kommer på besøg hver 
onsdag eftermiddag. Beboerne genkender hunden og er trygge og 
glade for den. 
 

7. Orientering om julens arrangementer 
Arrangementet med børn/oldebørn løber af stablen d. 16/11. P. t 
har vi ikke overblik over hvor mange der har tilmeldt sig. Der er ri-
siko for aflysning, hvis der er for få tilmeldte. 
Der er kommet materiale fra Thy Teater som har været her flere 
gange. Vi overvejer at lave et arrangement med dem. 
Til februar kommer årets hovednavn Birthe Kjær, mere info senere. 
 

8. Evt. 
• Cura 
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Vores nye omsorgssystem Cura som kører på fælles-
sprog 3 er stadig en udfordring for os i dagligdagen. 
Én af de mest mærkbare forskelle er, at vi ikke læn-
gere skal dokumentere i en journal. I stedet er der 
sundhedstilstande, hvor der knyttes observationer til. 
Vi har tilkøbt en instruktør en dag om ugen, så perso-
nalet kan gå fra på skift og få vejledning. 
 

• Musikterapeut 
Musikterapeuten starter i huset igen til januar og et halvt år 
frem. 
 

• Fællesspisning 
Vi afholder stadig fællesspisning hver 2. tirsdag. Ofte med un-
derholdning af den skallede pædagog. 
 

• Fremtidens plejehjem 
Drøftelse af den meget negative omtale som plejehjemmet, 
gennemgår lige nu og hvordan det påvirker medarbejderne og 
ledelsen. 
 

• Nyt fra Niels T. Jørgensen 
Niels har ikke så meget nyt at berette. 
Uddyber hvad der menes med omprioritering bidrag. 
I forbindelse med budget 2020 er det blevet omtalt, at der skal 
spares 26 mill., men det ender med meget begrænsede be-
sparelser.  
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